



มหาวิทยาลัยศรีปทุม  
Sripatum University

ประกาศมหาวิทยาลัยศรีปทุม

เรื่อง ปรับปฏิทินการศึกษา ภาคเรียนที่ 2 ปีการศึกษา 2562 ระดับปริญญาตรี บางแขน (ฉบับที่ 2)

ด้วยกระทรวงการอุดมศึกษาวิทยาศาสตร์ วิจัยและนวัตกรรม ได้ออกประกาศ เรื่อง มาตรการและการเฝ้าระวังการระบาดของโรคติดเชื้อไวรัสโคโรนา 2019 หรือ โครonavirus Disease 2019: COVID-19 (ฉบับที่ 3) การปฏิบัติการของสถาบันอุดมศึกษาเพื่อป้องกันการแพร่ระบาดของโรคโควิด-19 ลงวันที่ 17 มีนาคม 2563 รวมทั้งมติคณะรัฐมนตรี เมื่อวันที่ 17 มีนาคม 2563 ให้เลื่อนวันหยุดเทศกาลสงกรานต์ 13-15 เมษายน 2563 ออกไปก่อนเพื่อควบคุมและป้องกันการแพร่ระบาดของโรคโควิด-19 ที่อาจจะเกิดขึ้น

มหาวิทยาลัยฯ จึงขอยกเลิกประกาศ เรื่อง ปรับปฏิทินการศึกษา ภาคเรียนที่ 2 ปีการศึกษา 2562 ระดับปริญญาตรี ลงวันที่ 4 มีนาคม 2563 และเห็นสมควรประกาศปรับปฏิทินการศึกษา ภาคเรียนที่ 2 ปีการศึกษา 2562 ระดับปริญญาตรี (ฉบับที่ 2) ดังนี้

1. วันสุดท้ายของการเรียนการสอน และการสอบของภาคเรียนที่ 2 ปีการศึกษา 2562 กำหนดเป็นวันที่ 30 เมษายน 2563
2. เพื่อให้เป็นไปตามมาตรฐานการเรียนการสอน และการประเมินผลการศึกษา ให้ดำเนินการ ดังนี้
  - 2.1 ให้จัดการเรียนการสอนในระบบออนไลน์เท่านั้น ตั้งแต่วันที่ 21 มีนาคม 2563 เป็นต้นไป โดยขอให้คงความครบถ้วนของเนื้อหา สมรรถนะและผลลัพธ์การเรียนรู้ตามที่ระบุไว้ใน มคอ.3
  - 2.2 การวัดและประเมินผลให้ปรับรูปแบบตามความเหมาะสม อาทิ
    - สอบย่อยทุกครั้งที่มีการเรียนเพื่อเก็บคะแนน หรือ
    - มอบหมายงาน (assignment) ที่เหมาะสมเพื่อวัดผล หรือ
    - ทำข้อสอบที่บ้าน (Take-home Exam)ทั้งนี้ ให้ผู้สอนวางแผนกำหนดให้เหมาะสม และแจ้งนักศึกษาทราบล่วงหน้า
  - 2.3 สำหรับการปฏิบัติงานสหกิจศึกษา และการฝึกงานทุกรูปแบบให้หยุดการปฏิบัติงานตั้งแต่วันที่ 16 มีนาคม 2563 เป็นต้นไป โดยคณะวิทยาลัยและศูนย์สหกิจศึกษา ร่วมทำความเข้าใจกับสถานประกอบการให้/วิทยาลัยพิจารณากิจกรรมอื่น/ชัดเจน และให้คณะ หรือมอบหมายงานทดแทน ทั้งนี้ให้จัดการวัดและประเมินผลให้แล้วเสร็จภายในวันที่ 15 พฤษภาคม 2563

จึงประกาศให้ทราบโดยทั่วกัน

ประกาศ ณ วันที่ 23 มีนาคม พ.ศ. 2563



**มหาวิทยาลัยศรีปทุม**  
**Sripatum University**

**Sripatum University Announcement**

**Subject: Academic Calendar Adjustment for Academic Year 2019, Second Semester,  
Undergraduate Programs, Bangkhen Campus (No.2)**

---

With reference to the Ministry of Higher Education, Science, Research and Innovation announcement about the preventative measures for the spread of the Coronavirus disease or Covid-19 (No.3), for higher education institutes dated 17 March 2020 along with the Cabinet Resolution dated 17 March 2020 to postpone the Songkran holiday, 13-15 April 2020, the University will be cancelling the previous announcement about academic calendar adjustment for Academic Year 2019, Second Semester, Undergraduate Programs dated 4 March 2020 and revise the calendar as follows:

1. The last day of teaching and exams of Academic Year 2019, Second Semester is 30 April 2020.
2. In order to comply with the learning and teaching standards and evaluation of the study, it shall proceed as follows:
  - 2.1 All classes are to be taught through online platform only starting from 21 March 2020. By doing so, the content covered, the... and the learning outcomes should still follow the TQF 3.
  - 2.2 Assessment and evaluation can be performed in various means:
    - A quiz can be conducted after each class, or
    - An appropriate assignment can be given for evaluation, or
    - A take-home examination can be arranged

It is advised that instructors plan their teaching and evaluation appropriately and inform students in advance.

2.3 Stop all cooperative education programs and all kinds of internship from 16 March 2020 onward. Responsible faculty/college and Cooperative Education and Career Development Center are to clearly coordinate with involved organizations and assigned a substitute assignment or assignments for students. The assessment and evaluation processes are to finish within 15 May 2020.

Therefore, please be informed.

Announced on 23 March 2020



มหาวิทยาลัยศรีปทุม  
Sripatum University

斯巴顿大学 ( Sripatum University )

## 关于2020年第二学期校历调整通知 ( 第二版 )

基于高等教育科技研究与创新部(Ministry of Higher Education, Science, Research and Innovation)在2020年3月17日发布关于做好新型冠状病毒预防工作的通知 ( 第三版 ) 与泰国内阁于2020年3月17日发布“取消宋干节的公休假和庆祝活动”的通知。

因此学校决定取消已发布于2020年3月4日 “有关2020年第2学期校历调整的通知”。最新通知，内容如下：

一、2020年第二学期授课及考试截止日期为2020年4月30日。

二、为了保证教学质量及教学评估能够顺利进行，要求如下：

1. 自2020年3月21日起采取线上授课，并按照泰国高等教育质量评估架构 ( Thai Qualifications Framework for Higher Education ) 第三条——课程规范 ( มคอ.3 ) 保证教学内容能按质、按量进行及获得最佳的教学效果。

2. 各专业科目教学质量评估要求如下：

- 通过在线课堂测验形式登记平时成绩；
- 结合课程内容布置课后作业 ( assignment ) ；
- 采取居家考试 ( Take-home Exam )

相关任课教师应根据要求对教学进行合理调整并及时通知学生。

3. 各院校实训阶段的学生已在2020年3月16日终止实习。请各学院与斯巴顿实习实训课程管理部门 (Cooperative Education Department) 通力合作并与学生实训课程接纳单位进行协调。学院需对学生另外安排实训的课后作业，以弥补实训课时缺失。各学院需在2020年5月15日前向学校提交实习实训课成绩。

特此通知!